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SIGULDAS NOVADA 

UZŅĒMĒJU KONSULTATĪVĀS PADOMES SĒDE 

 
 

2016.gada 12.janvārī           Siguldā    Nr.1/2016  

 

PROTOKOLS 
 

Sēdes sākums plkst.17.00 

 

Sēdi vada:   Uģis Mitrevics, Siguldas novada Domes priekšsēdētājs  

 

Sēdi protokolē: Ina Stupele, Uzņēmējdarbības atbalsta punkta vadītāja 

 

Sēdē piedalās: 
1. Siguldas novada Domes priekšsēdētājs Uģis Mitrevics; 

2. A/S „Siguldas Būvmeistars” valdes loceklis Jānis Libkovskis; 

3. SIA „Avotēni” un SIA „SBE Latvija” valdes loceklis Sandis Jansons; 
4. SIA „Baltu rotas” direktore Ieva Straupe-Lūse; 

5. Pašnodarbināta uztura speciāliste Dzintra Kokta; 
6. P/A „Siguldas Attīstības aģentūra” direktore Laura Skrodele; 

7. P/A „Siguldas Attīstības aģentūra” Uzņēmējdarbības atbalsta punkta vadītāja Ina 
Stupele; 

8. P/A “Siguldas Attīstības aģentūra” Pils kompleksa vadītāja Liene Kuplā; 
9. Siguldas novada Domes priekšsēdētāja vietnieks Jānis Zilvers; 

10. KKS “Allažu saime” valdes priekšsēdētājs Ēriks Čoders; 

11. Zvērināta advokāte Inese Smilškalne; 

12. Pašnodarbināta persona Margarita Liepiņa; 

13. Siguldas pagasta pārvaldes vadītāja Signe Turauska; 

14. SIA “Damson” valdes loceklis Reinis Ādamsons. 

 

 

Darba kārtība:  

1. Diskusija par biznesa inkubatora nepieciešamību Siguldas novadā; 

2. Aktualitātes Siguldas novada pašvaldībā; 

3. Ivetas Mazītes fotostudijas prezentācija; 

4. Citi jautājumi un ierosinājumi. 

 

 

 

Sanāksmi atklāja un ar sēdes kārtību iepazīstina Siguldas novada Domes priekšsēdētājs 

U. Mitrevics. 
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1.Diskusija par biznesa inkubatora nepieciešamību Siguldas novadā 

Ziņo: P/A „Siguldas Attīstības aģentūra” Uzņēmējdarbības atbalsta punkta vadītāja Ina 
Stupele. 

 
I.Stupele prezentē jauno biznesa inkubatoru programmu un galvenās atšķirības no iepriekšējā 
perioda programmas. Viena no galvenajām izmaiņām – inkubatoru darbību nodrošinās 
Latvijas Investīciju un attīstības aģentūras filiāles.  

Uzņēmēji tiek aicināti izteikt viedokli par jautājumiem: 

- Vai Siguldā ir nepieciešams inkubators?  

- Vai ir nepieciešamība definēt specializēšanos?  

- Vai inkubatora izveide veicinās jaunu uzņēmumu veidošanos?  

 

Sēdes dalībnieki viennozīmīgi atbalsta ideju par inkubatora izveidi Siguldā un uzskata, ka tas 

veicinās uzņēmējdarbības attīstību novadā.  
 

Uzņēmējdarbības atbalsta punkta vadītājai uzdots sākt darbu pie projekta.  

 

2.Aktualitātes Siguldas novada pašvaldībā 
Ziņo: Siguldas novada Domes priekšsēdētājs Uģis Mitrevics, Uzņēmējdarbības atbalsta 

punkta vadītāja Ina Stupele, P/A „Siguldas Attīstības aģentūra” Laura Skrodele. 
 

Pašvaldības pārstāvji sēdes dalībniekus informēja par aktualitātēm un izpildes statusiem: 
1) P/A „Siguldas Attīstības aģentūra” pārņem apsaimniekošanā GNP apmeklētāju centru 

pie Gūtmaņalas; 
2)  Notiek sagatavošanās darbi Zinātnes, Televīzijas un Līvkalna ielu rekonstrukcijām; 

3)  Jauniešu biznesa ideju konkursā saņemti 8 pieteikumi, norisinās darbu izvērtēšana; 
4)  22.janvārī Siguldas novadā norisināsies pirmās Lūgšanu brokastis; 

5)  Siguldas Pilsētas trase uzsāk darbu, drīzumā būs pieejama inventāra noma; 

6)  Jaunās Siguldas novadā deklarēto iedzīvotāju ID kartes plānotas 2016.gada martā; 
7)  Kultūras konsultatīvā padome turpina darbu pie kultūras stratēģijas izstrādes; 

8)  No 8. līdz 10.janvārim Siguldā norisinājās Pasaules kausa posms kamaniņu sportā; 
9)  Uzsākti Pils kompleksa projektēšanas darbi; 

10)  Pils kompleksa stallis ekspluatācijā tiks nodots februārī; 
11)  Pabeigti Siguldas novada Kultūras centra projektēšanas darbi; 

12) 18.janvārī ekspluatācijā tiks nodota pirmsskolas izglītības iestādes “Pasaciņa” filiāle; 

13) Sniegts uzņēmēju vērtējums par konkursu “Uzņēmēju gada balva 2015”; 

14) 13.janvārī tiks apstiprināts pašvaldības budžets – U.Mitrevics prezentē pašvaldības 

2016.gada budžetu un investīciju plānu. 

 

3. Fotostudijas īpašniece Iveta Mazīte iepazīstināja klātesošos ar studijas darbu.  

 

4. Citi jautājumi  
J.Libkovskis informē, ka vēlas atsaukt savu dalību Uzņēmēju konsultatīvajā padomē. 
U.Mitrevics ierosina nākamajā Uzņēmēju padomes sēdē izskatīt jautājumu par padomes 
sastāva maiņas kārtību.  

 

Sēde slēgta plkst.18.30 

 
Sēdi vadīja:                          U.Mitrevics 

 

Sēdi protokolēja:                                                                I.Stupele 

   


